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El passat 28 de juny, el Grup de Treball
Psicoanàlisi Angelina Fondevila va
organitzar l'activitat Cinefòrum amb la
pel·lícula "La última sesión de Freud". Ens
podries explicar que et va semblar
l'activitat?

L'activitat del Cinefòrum em va semblar una
oportunitat fantàstica per poder visionar la
pel·lícula amb les companyes del grup de
treball, però sobretot va ser molt interessant i
agradable poder intercanviar impressions
amb els companys de professió que ens van
voler acompanyar, en el posterior col·loqui,
tot gaudint d’un fantàstic piscolabis.

Tota l’activitat va estar envoltada de molt bon
ambient, on tothom s’hi va sentir molt a gust.
Va ser una gran oportunitat pel grup de
treball poder organitzar el cinefòrum amb
aquesta pel·lícula, tan vinculada a la temàtica
que ens ocupa, i d’aquesta manera poder
apropar una mica més la psicoanàlisi a la
comunitat, donant també una major visibilitat
al grup de treball.

Aprofitaré l’ocasió per agrair a la Delegació
de Lleida, tot el suport que ens ha donat, tant
en l’organització de l’acte, com en la logística
d’aquest.

Què és el que més valores de formar part
del GT?

El que més valoro de formar part del grup de
treball és l’oportunitat que em dona de continuar
creixent professionalment i aprenent cada dia una
mica més, des de la lectura de Freud i Lacan, a
part de poder compartir una bona estona de
treball i de conversa amb les companyes del grup.

El Grup de treball ens permet també sortir de la
rutina de feina diària i retrobar-nos un cop al mes en
aquest espai és sempre engrescador i enriquidor pel
fet de poder compartir també des de les nostres
diferents experiències laborals.

Valoro també enormement el fet de poder disposar
d’un espai de reunió a la delegació, per les trobades
presencials, però també el fet que aquest espai
estigui perfectament equipat per poder fer les
trobades per videoconferència quan ha estat
necessari, així com el suport que rebem per part de
la delegació, sempre a disposició d’oferir-nos tot allò
que els demanem com a grup.

Quan temps fa que formes part del Grup de
Treball? Què et va animar a formar-ne part?

El Grup de Treball de Psicoanàlisis Angelina
Fondevila, es va constituir com a grup de treball del
COPC l’any 2017, i puc dir que en formo part des
d’aquest moment, però com a grup d’estudi i de
lectura, la majoria dels seus membres ens reuníem
des de força anys enrere.

El fet de trobar l’aixopluc del col·legi, penso que ha
estat una bona manera de formalitzar-lo i donar-li
obertura i visibilitat. Des d’aquí vull recordar que
tothom que hi tingui interès i s’hi vulgui apropar, serà
benvingut.


